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Osobně jsem ho neznal, ale chci vyjádřit upřímnou soustrast celé rodině a všem jeho přátelům.   
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xsob 21.03.2012 20:14:04

Jo je to špaténka. Tady už se o tom píše, dole. 
http://www.quadmania...&l=472309#goto472309
Sejček37 21.03.2012 20:14:49

To je špatně tohle,škoda mladýho žívota :-(
jarda58 21.03.2012 20:19:51

Před týdnem jsem tam byl a tu kolku viděl stát u Špindlerový boudy.Upřímnou
soustrast
jack 21.03.2012 20:20:27

upřímnou soustrast rodině :-(
kubák 21.03.2012 20:30:18

RIP
PetrP 21.03.2012 20:32:59

Nejvíc je mi zle z tý diskuze u článku na idnes
el.pipa 21.03.2012 20:49:19

upřímnou soustrast rodině
Jarin4X4 21.03.2012 20:53:54

Je škoda dalšího mladého člověka,upřímnou soustrast rodině...Jinak ty komentáře k
článku jsou fakt divný,lidi jsou na sebe poslední dobou opravdu zlí (n) (n)
scarymovie 21.03.2012 20:56:37

PetrP>Nejvíc je mi zle z tý diskuze u článku na idnes

 některým tam za ty kecy zpřelámat pazoury a dát po hubě pořádně...RIP :´-(
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Pulli 21.03.2012 20:59:15

Je to smutné co se stalo. :-(  Ale ta diskuze je odporná
hesin1 21.03.2012 21:02:21

Přidávám se -upřímnou soustrast rodině.A na ty debaty se vykašlete,je to jen vzdech
anonymních dementů-blbce jde jen ignorovat :-( :-( :-(
scarymovie 21.03.2012 21:06:57

hesin1> to si řekneš ignorovat, jenže jim zřejmě uniká to podstatný a to je to, že
umřel člověk...tam už se neřeší proč, jak. Oni prostě vidí 4kolku a tím to pro ně hasne
:[ (u)
Mike2 21.03.2012 21:21:07

Každopádně velká škoda každého a kór mladého života....tu diskuzi jsem dočetl až
dokonce (u) a nerozumím...stalo se to na cestě, nechápu proč do toho všichni co jsou
bez viny a hážou kamením, motají lesní a polní cesty a dokonce turistické značky....no
comment  Když se vymastí mladej, nevybouřený blbeček pod drogama v tatínkovo
teréním BMW co před tím ohrožuje všechny kolem sebe, tak z toho až takový humbuk
moralisti nedělají....
hesin1 21.03.2012 21:35:00

scarymovie>hesin1> to si řekneš ignorovat, jenže jim zřejmě uniká to podstatný a to
je to, že umřel člověk...tam už se neřeší proč, jak. Oni prostě vidí 4kolku a tím to pro
ně hasne :[ (u)

 Právě proto píšu ignorovat,ten,kdo má vlastně radost z cizí smrti je dement a nestojí
ze napsanou čárku
klokec 21.03.2012 21:49:44

hesin1> Já už tyhle komentáře radši nečtu, podle mě to píšou ubožáci, co pořád sedí u
internetu a nic jinýho neumí. Já jsem u AČR a něco podobnýho zažívám, když někdo
zařve v Afghánu, zrovna ti poslední sejmutí jsem znal osobně a byly to normální kluci a
né žoldáci. Holt češi, no .............
Tom.p 21.03.2012 21:51:27

Upřímnou soustrast... :-(   Diskuze pod článkem je pouze výtvorem bezmozků... člověk
žasne co jsou lidi schopní vypustit z hlavy...
hesin1 21.03.2012 21:57:33

klokec> To není o národní vášni někoho špinit,ale o anonymitě internetu a tam si
každej chudáček připadá nedostižitelnej a a čím víc má komentářů,tím se líp cejtí. Já
jsem si před pár týdny na kolce vyhodil rameno a doktorovi na chýře taky zablikaly
očička škodolibostí,když zjistil z čeho to mám.Kdybych mu řek,že jsem upad nešťastně
na golfu,tak mě možná nechá domů odvézt i sanitou +o( +o( +o( :lol: :lol: :lol: :lol:  
ale přeháním-pevné zdraví všem a žádné nehody přeju :-DD :-DD :-DD
pirda 22.03.2012 15:12:01

Smutné,upřímnou soustrast rodině a pozůstalým.A co se týče diskuze???Když byl
článek o Tanvaldském případu(zastřelený cigán)tak jsem to chtěl zkusit-napsat něco
podobného,ale věřím,že by mi to neprošlo (n) (n) Je to tady prohnilé a nikdo nedomýšlí
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to,že zemřel mladý člověk. :´-(
mined 22.03.2012 15:54:25

Už jsem to četl včera a nechtěl jsem se k tomu vyjadřovat :[ .Úpřímnou soustrast
rodině a těm debilům co ze závisti nevědí co napsat:ať jdou už doprdele a kdybych byl
stejnej blbec jako oni,tak jim budu přát to samé.Já jsem ale normální jako každý z nás
a tak jim přeju hodně štěstí v životě. :-)
Petas 23.03.2012 20:29:30

Bohužel si lidi nevidí ani na špičku nosu,natož chápat nějaké souvislosti.No a ta závist
ze které to hlavně pramení je bohužel jedna z nejhorších nemocí lidstva. No a k tomu
drátu přes cestu,když o hlavu přijdu já už nic řešit nebudu,ale běda kdyby se něco stalo
synkovi při projížďce. (oko za oko,zub za zub),pak už to jinak nejde.Už dlouho mě tak
nic ne nas..... :
Gogo4x4 23.03.2012 20:54:21

mined>Už jsem to četl včera a nechtěl jsem se k tomu vyjadřovat :[ .Úpřímnou
soustrast rodině a těm debilům co ze závisti nevědí co napsat:ať jdou už doprdele a
kdybych byl stejnej blbec jako oni,tak jim budu přát to samé.Já jsem ale normální jako
každý z nás a tak jim přeju hodně štěstí v životě. :-)

  Tak nevím,jestli si někteří přispěvatelé zaslouží honosit se titulem homo sapiens.Ještě
tomu není tak dávno,kdy někteří z nich leštili na sídlištích svoje trabanty a wartburgy a
na víkend odjížděli na pikniky do přírody,zajeli si autem až do lesa nebo k vodě,na
chatu k sázavě,vytáhli kyblíky a umyli si ty svoje dvoutaktní čmoudící a řvoucí rakety,z
každý druhý škodovky řady 1000,100,105 až garde tekl olej,jak z kohoutku u vany a
bylo to v pořádku.Dnes mají jiná přibližovadla a když na silnici potkaj někoho
pomalejšího,tak ho vyblikaj,předjedou a pak vybrzděj a je jim jedno,jestli ten za ním je
pořádku,nebo se kvuli kreténovi málem zabil.Teď jsem četl ja exceloval podnikatel
Janoušek,a to nejel na čtyřkolce. Vyhasl další život a je uplně jedno,jestli člověk jel na
kolce nebo na motorce,v autě nebo na kole.Lidé by si měli šáhnou sami do svého
svědomí. Upřímnou soustrast rodině a pozůstalím.
Michalius81 23.03.2012 21:51:57

ono je to vždy o té míře a pohledu té či oné strany když jedu autem nadávám na
cyklisty jak se na tom vlní když jedu na kole nadávám na auta jak jezdí strašně blízko.
Chápu docela, že když je nás banda a trochu tomu dáme po lese je kravál smrad/vůně
jak si to kdo přebere. Což dost dobře nechápu jak někdo může někomu přát aby se na
tom zabil a mít radost viz diskuze na idnesu že o jednoho míň. Je mi z toho smutno. V
každé skupině se najdou hovada tak i čtyřkolkáři někteří jsou v chráněné oblasti kde se
nesmí ani vstupovat tak proorají nový potůček bohužel se potom soudí takto všichni
podle pár blbečků. (sorry ale muselo to jít ven B-) )
SPIT-X-FIRE 23.03.2012 21:54:15

znat adresy tech lidi co tam prispivaji ty sracky .. tak jim na jejich dvorku predvedu to
zlo o kterem tam pisou !!!!!!! (n) (n) (n) :[ :[ :[ :[ :[ :[ :[ :[ :[ :[ :[
Michalius81 23.03.2012 22:22:42

myslím, českej člověk má rád zobecňování čtyřkolka-fracek podnikatele-zákony určujou
tátovi kamaradi-neřízená střela-ego které si myslí že popírá zákony fyziky :-D Věřím že
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se najdou tací ale v globále to tak určitě není. Např. já jsem čtyřkolku pořídil pro výlety
a na práci rodiče podnikatele nemám a v mém věku :lol: si věci několik let
kupuju/zařizuju sám :-P nesnažím se v lese zbytečně poutat pozornost
cort... 23.03.2012 22:24:22

Každý je svůj strůjce štěstí... Škoda každého života, ale za blbost se platí.
Čtyřkolkářská rodino, vedle na webu si hrají na motorkářskou. ;-)
jade.blesk 23.03.2012 22:51:12

nejvic řvou ti ,co za komanču lezli všelijak a kdekoliv někomu do řiti ( s prominutim )
maji chatičku na louce u lesa ,a jak se prožene tlupa kolkařu ,tak se mužou posrat
,dřive jsme jezdili na vselijakych vyrobenych motociklech ,vykuchane vyfuky a podobně
taky jim to vadilo ,u nas byli policajti i 3x denně ,bo volali vždy nejaci zariti komouši a
pomocnici PSVB ,no a v dnesni době jsou to kolkaři,na co si lidi stěžuji a jsou to ti
stejni a ješte si mužou postěžovat na intru ( za komoušu intr nebyl ) takže bych to
neřešil a ani nekomentoval, dnes umira denně spoustu lidi na všechno možne , rodině
uprimnou soustrast B-)
Standa65 23.03.2012 23:47:38

Upřimnou soustrast rodině a pozůstalím,pánové nemá cenu se rozčilovat nad jejich
hloupostí kteří nevědí co píšou,ono schovávat se za anonimitu je asi náš národní
sport,ale kde jsou ti takzvaní ochranáři přírody,ono se stačí projet po lesní cestě a je
vidět kolik tam je odpadků,ptám se kde jsou ti zelení,co jsem koukal na diskuzi k
neštěstí co se stalo,to by naše lesy museli být zbavené všech odpadků,ale to né to
jenom psát přiblblé diskuze co se z nich chce jenom brečet.
kokoi 27.03.2012 19:49:52

Ty vole, blbá smrt... http://www.novinky.c...ka.html?ref=stalo-se
Axel89 27.03.2012 20:25:46

Upřímnou soustrast
Nechuťák 27.03.2012 20:43:13

: :´-(
doctors 28.03.2012 11:21:45

A opět ta diskuze k článku.... :´-( Je to snad čím dál tím horší!
HESP 28.03.2012 11:42:55

doctors>A opět ta diskuze k článku.... :´-( Je to snad čím dál tím horší!

  Se vůbec divím, že ti to prsty dovolili napsat. To, že vás lidé nemají čím dál více rádi
si děláte sami. Neříkám, že patříš mezi ně aji ty, ale nedávno se tady řešilo umývání
4kolky v potoce. Skončilo to tak, že podle příspěvků registrovaných uživatelů je
umývání čtyřkolky v potoce absolutně v pořádku a aktéři na videu se ničeho
nedopustili.  Ale nechci se tady s nikým zase dohadovat, protože kořenem tohodle
vlákna byla vzpomínka na zesnulého kolegu. Proto se omlouvám
rancher 28.03.2012 12:01:51

Další, u baráku, je to smutný... sorry, už to tu je...
Bobr700R 28.03.2012 13:38:15
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HESP> Ano spousta z nás dělá někde čurbes, to je pravda. Nevěřím však tomu, že by k
něčemu bylo kdyby přestali. Ono to není jen o čtyřkolkářích co někde naserou nějakého
kloboučka, ale především o závisti. A té se lidé nezbaví nikdy. I v případě, že všichni
budou jezdit slušně se kritice vyhnout nedá.
doctors 28.03.2012 15:28:44

Bobr700R> Přesně tak!
red 28.03.2012 15:48:54

V každém uskupení lidí se najde někdo s krajním názorem. Spojovat smrt kohokoli s
diagnozou - kolkař, černej, motorkář, plechovkář a já nevím co ještě - je smutné. Ale
nemyslím, že by to souviselo se závistí. Dělat po lese bordel s tím, že lidi stejně záviděj
je ale podle mne taky dost krajní názor. Myslím , že lidská hloupost a nedostatek
elementární slušnosti je to, co způsobuje tyhle nešťastné stavy."Mám demokracii, tak
můžu ne" Osobně používám kolku primárně na práci, v zimě zavezu krmelec (nejsem
myslivec) A samozřejmě se projedu. ALE NIKDY!!! Nedělám po lese bordel ve smyslu
jezdit dokola výjezdy a rozjebat lesní cestu, NIKDY!!! ne do potoka a podobný
vyjebávky. Je mi to prostě líto to kurvit. Kdo má vztah k přírodě tak ví a ostatní nemá
cenu řešit. A když už mám svrbění, tak jedu tam, kde s tím nikdo nemá problém.  Jinak
R.I.P mladému životu...a o to jde v tomhle vláknu především.
Bobr700R 28.03.2012 16:43:49

red>V každém uskupení lidí se najde někdo s krajním názorem. Spojovat smrt kohokoli
s diagnozou - kolkař, černej, motorkář, plechovkář a já nevím co ještě - je smutné. Ale
nemyslím, že by to souviselo se závistí. Dělat po lese bordel s tím, že lidi stejně záviděj
je ale podle mne taky dost krajní názor. Myslím , že lidská hloupost a nedostatek
elementární slušnosti je to, co způsobuje tyhle nešťastné stavy."Mám demokracii, tak
můžu ne" Osobně používám kolku primárně na práci, v zimě zavezu krmelec (nejsem
myslivec) A samozřejmě se projedu. ALE NIKDY!!! Nedělám po lese bordel ve smyslu
jezdit dokola výjezdy a rozjebat lesní cestu, NIKDY!!! ne do potoka a podobný
vyjebávky. Je mi to prostě líto to kurvit. Kdo má vztah k přírodě tak ví a ostatní nemá
cenu řešit. A když už mám svrbění, tak jedu tam, kde s tím nikdo nemá problém.  Jinak
R.I.P mladému životu...a o to jde v tomhle vláknu především.

  Souhlasím s tím, že dělat někde dokolečka dokola bordel je špatný, ale pokud pojedu
slušně někde po louce nebo po lese nevidím v tom problém. Většině z nás by se
nelíbilo, kdyby nám nějaký neznámí delikvent začal na čtyřkolce rajtovat po zahradě.
Ale musíš se na to podívat taky tak, že většina negativních příspěvků je od lidí, kteří
mají proti těmto skupinám nějakou averzi. A myslím, že většina z nich pro ní nemá ani
pádný důvod. Argumentují tím, že ničíme přírodu atd, ale pak zjistíš, že oni sami vyváží
bordel někam do lesa. Což je dle mého názoru daleko větší zlo. Když se jedeme projet
držíme se převážně lesních a polních cest, občas se to prostě objet nedá! V každé
obydlené oblasti nebo při setkání s lidmi jedeme krokem, abychom nikoho "neohrozili"
a i přesto na nás spousta lidí bez zjevného důvodu řve, mává holí apod. Abych byl fair,
tak 20% negativních ohlasů si způsobujeme sami, 30% tvoří lidé, kteří prostě v životě
utrpěli na rozumu a jsou vážně psychicky nemocní a 50% tvoří závistivci. Nemusíš
tomu věřit ani sdílet můj názor, ale pohybuji se i mezi myslivci. A valná část z nich
čtyřkolky na veřejnosti odsuzuje, ale doma v teple krbu přemýšlí, jak by si jí rádi
koupily a jak by jim to v myslivosti ušetřilo práci. Bohužel nikdy se všichni neshodnem,
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protože co člověk to názor. Každý z nás kolkařů a lidí vůbec má na to svůj pohled. Jiný
bude doma a jiný mezi lidmi. Na internetu jsme v anonymitě a proto pak vznikají
takové diskuze jako na novinách nebo na idnes. PS: Vsadím se o co chceš, že víc jak
polovina lidí by nám to do očí neřekla!! Jen se nechávají strhnout davovou psychózou.
Ludra 28.03.2012 21:25:04

(n) dneska o tom bylo Krimi plus na Primě. Samozřejmě řekli, že jediným možným
postihem za ježdění v přírodě je několikatisícová pokuta, což vlastně majitele těchto
strojů v cene statisíců neodradí.... http://play.iprima.cz/iprima/237654/all  .........
prostě média mají moc :-(
Michalius81 28.03.2012 22:03:18

já si pořád myslím, že je to o té zkušenosti a umění tu nejhorší dobře prodat (emoce
prodávají dobře). Stačí se podívat jaký je boj např. na městských cyklostezkách
inlinenisti x cyklisti x běžci x chodci většinová populace co 4 kolku nemá si prostě najde
obětního beránka čtyřkolkáře označí jej nějakým zbohatlíkem a že každý na ní škodí
přírodě a ostatní se jen přidají protože si našli svého nepřítele. Mohou v anonymitě
internetu brojit a mít "prasečí" radost, když se jejich uhlavnímu nepříteli něco stane.
Každopádně negativních emocí využívají media a už je tolik nezajímá, kde je pravda
natož vyslechnout druhou stranu.
pirda 29.03.2012 03:03:26

Mnozí lidé závidí neprávem (s) Znám jich několik,dokonce jeden má 10x!!!!větší
příjem!!!ale oni závidí jen to ,,prosté,,rozhodnutí-,,KOUPÍM SI ČTYŘKOLKU,,ONI,,to
nedokáží,tak je jednodušší vše pomluvit,pohanit a potom doma u televize
přemýšlet,jaké to je se svézt :lol: :lol:
red 29.03.2012 08:37:32

To Bobr700R  Já s tebou souhlasím. (y)
štír 21.10.2012 22:42:01

upřimná soustrast Škoda mladého člověka :´-(
ledva 21.10.2012 22:46:15

štír>upřimná soustrast...chtělo by to,aby více kolkařů jezdilo na trialy, aby věděli co
má kolka za možnosti!! Škoda mladého člověka... :´-(

  Ahoj, propagovat svoje akce ano, ale cpát to do takového vlákna je trochu moc.
štír 21.10.2012 22:48:58

: ledva> tak to není má akce a jen jsem tím chtěl říci , že by to mohlo pomoct k
bezpečnosti..Jinak já to smažu! :-(
DonJuan 21.10.2012 22:53:59

o co jde? nějakej smrťák? :-|
štír 21.10.2012 23:10:24

nechutná diskuze (n) (n) k tomu článku to jsou dementi co sedí u počítače a do té
přírody nejdou..jen to vidí ve zprávách
Bimbajs 22.10.2012 07:03:36
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předně -upřímnou soustrast- k diskusi- nemá cenu se k tomu vyjadřovat, kdybych
napsal hovada a debilové, tak bych všechny debily a hovada urazil.Co dokáže splodit
zapšklej, závistivej lidskej mozek, to se jeden diví (n) (n) (n) (n) (n)
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